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Voorwoord van de voorzitter 
Partijgenoten, 
  
Op de eerste plaats voor iedereen een 
goed 2015 toegewenst. Dit is de 
eerste keer dat we het inlegvel van de 

SP Gennep in de Tribune in een nieuw jasje steken 
en dit gaat voortaan iedere maand zo gebeuren. 
Maandelijks zal ik als voorzitter een klein woordje 
doen. 
 
Het afgelopen jaar 2014 was voor de SP Gennep 
een zeer bijzonder jaar. Voor de eerste keer deed 
de SP mee met de gemeenteraadsverkiezingen in 
Gennep. We hoopten 2 à 3 zetels binnen te halen 
maar de Gennepse kiezers gaven ons uiteindelijk 5 
zetels, in één woord WOW!. Twee maanden later 
waren de Europese verkiezingen en werden we in 
Gennep weer de grootste. Daar bleef het niet bij. 
Zowel bij de gemeenteraad als de Europese 
verkiezingen in 2014 was de SP Gennep van alle 
landelijke SP afdelingen procentueel de grootste. 
Loon naar werken hebben we in Gennep gekregen 
van onze kiezers en de hardwerkende actieve leden 
van de SP Gennep. Dat is een dik compliment 
waard.  

De SP raadsfractie begint op stoom te komen. We 
hebben al een aantal speerpunten uit ons 
verkiezingsprogramma binnen kunnen halen. Te 
noemen de extra pot voor de zorg van €  500.000, 
de Niersbrug die de komende 4 jaar niet aangelegd 
gaat worden, de Diekendalers die daar kunnen 
blijven wonen, de rondweg die niet aangelegd gaat 
worden, een sluitende begroting voor 2015. 
Publicitair hebben we de wind soms tegen maar het 
gaat de SP Gennep om de inhoud. 

In het najaar heeft de SP Gennep de SP leden van 
de gemeente Bergen 'erbij' gekregen. Voordien 
hoorden deze leden bij de afdeling Venray. SP 
Venray heeft aan de Bergense leden gevraagd of zij 
bij Venray of Gennep wilden horen. 

 

Een meerderheid gaf aan dat Bergen geografisch 
meer met Gennep te maken heeft. In 2010 waren er 
ongeveer 55 SP leden in de gemeente Gennep. Op 
1 januari 2015 telt de afdeling SP Gennep 127 
leden, wat procentueel in vergelijking met andere 
SP afdelingen hoog is. Ook daar mogen we trots op 
zijn dat steeds meer burgers in Gennep en Bergen 
de SP een warm hart toedragen door lid te worden. 

Ik hoop dat we in 2015 weer gaan knallen. De 
Provinciale Staten verkiezingen op 18 maart komen 
eraan. Landelijk een graadmeter voor het zittende 
kabinet maar ook plaatselijk voor ons een grote 
uitdaging. Krijgen we weer de steun en het 
vertrouwen van onze kiezers in de gemeente 
Gennep en Bergen? Als we met de SP Gennep zo 
doorgaan als we de afgelopen jaren hebben gedaan 
dan heb ik er vertrouwen in. Als we hard blijven 
werken, actief blijven meedoen en vooral blijven 
luisteren op de straat en markt naar onze burgers 
dan moet dit kunnen lukken. SP werk is en blijft 
vrijwilligerswerk, we blijven geloven in meer 
menselijke waardigheid, gelijkwaardigheid en 
solidariteit. Sluit u aan en help de SP en de SP 
Gennep door actief mee te doen, elk klein uurtje 
meehelpen loont. Dat kan al met folderen van een 
of twee wijken in de gemeente Gennep. Voor de 
Provinciale Staten verkiezingen gaan we 2 tot 3 
rondes lopen. Ook de ZO-krant (2x), Ouderenkrant 
en onze 'SP Gennep huis aan huis folder' gaat dit 
jaar weer in alle huishoudens gebracht worden. Als 
u vragen of opmerkingen heeft dan bel of mail mij. 
Zie de contactgegevens onderaan deze folder.  

Vriendelijke groet, 

Ruud Geraeds 
Voorzitter SP Gennep 
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De fractie aan het woord 
Exit Rondweg Milsbeek. 

De Gennepse SP heeft samen met 
coalitiegenoten KERN en D66 tijdens 
de raadsvergadering van  
15 december het dossier Rondweg 
Milsbeek gesloten. Daarmee hebben 

de drie partijen hun gezamenlijke afspraak in het 
coalitieakkoord  ‘Doen!’  bekrachtigd.  De  omstreden  
weg door het buitengebied tussen 
Milsbeek/Ottersum en het Reichswald is daarmee 
van de baan.  
 
SP, KERN en D66 achten de Rondweg Milsbeek 
onnodig en te belastend ten aanzien van 
natuurwaarden en milieu in het buitengebied. De 
Rondweg was oorspronkelijk bedacht om er de 
zandtransporten vanuit Koningsven/De Diepen 
overheen te leiden. Hans Frentz, SP-woordvoerder 
ruimtelijke  ordening:  “Als SP vonden we het plan 
Koningsven/De Diepen met de bijbehorende 
jarenlange afgravingen al een stevige ingreep in het 
buitengebied. Wij passen ervoor, als daar bovenop 
ook nog een transportweg voor zware vrachtwagens 
zou  moeten  worden  aangelegd.”   
Bovendien zou de aanleg van de weg het probleem 
van de zandtransporten niet oplossen, maar enkel 
verplaatsen. Punt is verder, dat de Rondweg 
volgens de zogeheten Milieueffectrapportage (MER) 
niet eens nodig is.  

 
De Rondweg Milsbeek was een belangrijk thema 
tijdens de gemeenteraadsverkiezingen in 2014. 
Met hun besluit komen de coalitiepartijen hun 
verkiezingsbeloften na. Inmiddels heeft de provincie 
Limburg besloten niet in te gaan op het verzoek van 
de oppositiepartijen om genoemd besluit te 
vernietigen. 
 
Rob Janssen 
Fractievoorzitter SP Gennep 
 

 

Gennepse geluiden 
 
Raad op straat, dat is wat mensen 
ons graag geven als ze de SP-
caravan op de zaterdag- of 
dinsdagmarkt zien staan in Gennep 
of omliggende dorpen en met leden 
van de SP in gesprek gaan. Dat is 

ook de reden waarom we er staan, dichtbij de 
mensen en aanspreekbaar voor tips, kritische 
geluiden,problemen, uitleg en het voeren van goede 
discussies.Tijdens de afgelopen periode zijn 
verschillende onderwerpen ter sprake gebracht:de 
ene inwoner vraagt om bij elk bankje in de 
gemeente een prullenbak te plaatsen en een ander 
vraagt of er tekst bij de standbeelden kan worden 
aangebracht. Natuurlijk werden we ook 
aangesproken over de gang van zaken met 
betrekking tot de rondweg in Milsbeek. Gelukkig 
hebben we veel positieve reacties op ons standpunt 
hierin mogen ontvangen. Zo vreemd is dat trouwens 
niet: in de gemeenteraad is immers een grote 
meerderheid tegen de Rondweg. Een eelbesproken 
onderwerp is de nieuw ontstane verkeerssituatie in 
het centrum van Gennep. We hebben vele adviezen 
gekregen om de situatie veiliger te maken. Ook de 
situatie van het fietspad langs de rotonde aan de 
Weverstraat- Brabantweg is vaak aangedragen. 
Velen beschouwen die als onduidelijk en onveilig en 
vragen ons om ons hard te maken voor verbetering 
hiervan. Inmiddels is de gemeente aan de slag 
gegaan om hier werk van te maken. 
Een ander punt van discussie is de vraag of je 
terrasgelden moet heffen, terwijl sommige van die 
ondernemers activiteiten in Gennep (Summertime) 
sponsoren. Ook is menigeen benieuwd naar de 
afloop van het geschil met dhr. Jansen, ondernemer 
op De Grens, te beslechten. 

Kortom, onze aanwezigheid op de zaterdag- en 
dinsdagochtend levert veel op: ideeën, kritiek, 
complimenten, vragen, klachten; het kan allemaal. 
Het feit dat we het gehele jaar zichtbaar zijn en niet 
alleen in verkiezingstijd wordt door veel mensen erg 
gewaardeerd. En dat die mensen ons laten weten 
wat er in de gemeente leeft, wordt weer door ons 
gewaardeerd. 

SP agenda 
 
19 januari Raadsvergadering 
24 januari Partijraad SP 
27 januari Markt Europaplein 
2 februari Fractieoverleg 
2 februari Regio overleg Noord-Limburg 
9 februari Commissievergadering 1+2 
10 februari Markt Europaplein 
10 februari Commissievergadering 3 
16 februari  Fractieoverleg 
23 februari Raadsvergadering 
24 februari Markt Europaplein 
26 februari Bestuursvergadering 
18 maart Provinciale verkiezingen  
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